
Protokół Nr XXVIII/21
z Sesji Rady Miejskiej Orzesze

w dniu 04 lutego 2021r.

XXVIII Sesji, która odbyła się w sali widowiskowej w Jaśkowicach przewodniczył Pan Jan 
Mach – Przewodniczący Rady Miejskiej Orzesze.

Obrady rozpoczęto 4 lutego 2021r. o godz. 15:00, a zakończono o godz. 17:18 tego samego 
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków – lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Płyta CD z nagraniem z sesji stanowi załącznik do protokołu.

1. Otwarcie Sesji
Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził, że na sali jest 20 radnych, co 
stanowi kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Na protokolanta powołał Marzenę Nowak. 

W skład Komisji Uchwał i Wniosków zaproponował Radnego Krzysztofa Giel oraz Radnego 
Damiana Kieckę. Jako Przewodniczącego Komisji zaproponował Radnego Krzysztofa Giel. 

Głosowano w sprawie:
powołania Komisji Uchwał i Wniosków. 

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, 
Grzegorz Kaczmarczyk, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, 
Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, 
Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (1) Joanna Kalus-Grzegorzek

2. Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad
Przewodniczący poinformował o konieczności uzupełnienia porządku obrad o dodatkowy 
projekt uchwały dotyczący wyrażenia stanowiska wobec planów Spółki Centralny Port 
Komunikacyjny Sp. z o.o. z siedzibą w Warszawie w zakresie inwestycji kolejowych na 
terenie Miasta Orzesze dotyczących nowych linii kolei dużych prędkości. Dodał, że chodzi o 
wyrażenie negatywnej opinii co do proponowanego przebiegu tych linii.



Głosowano w sprawie:
uzupełnienia porządku obrad o dodatkowy projekt uchwały dotyczący wyrażenia stanowiska 
wobec planów Spółki Centralny Port Komunikacyjny Sp. z o.o. z siedzibą w Warszawie 
w zakresie inwestycji kolejowych na terenie Miasta Orzesze dotyczących nowych linii kolei 
dużych prędkości. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, 
Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna 
Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Jan Spendel, Piotr Szola, 
Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Grzegorz Kaczmarczyk, Adam Ratka
NIEOBECNI (1) Joanna Kalus-Grzegorzek

3. Przegłosowanie zgłoszonych i nieuwzględnionych poprawek do protokołu z XXVII 
Sesji
Nie zostały zgłoszone żadne poprawki.

Na posiedzenie przybyła Radna Joanna Kalus-Grzegorzek – na sali obecnych 21 radnych.

4. Sprawozdanie Burmistrza z prac w okresie międzysesyjnym i wolne głosy
Na wstępie Burmistrz poinformował że:

 czekamy na podpisanie umowy na dofinansowanie budowy centrum przesiadkowego,
 zakończono temat termomodernizacji budynków komunalnych przy ulicy Gliwickiej, 
 złożone zostały wnioski o termomodernizację kolejnych obiektów budowlanych, 

budynków komunalnych przy ulicy Batorego, Uczniowskiej, Długosza, Centralnej i 
Żorskiej,

 trwa ocena merytoryczna wniosku złożonego na budowę punktu selektywnej zbiórki 
odpadów komunalnych przy ulicy Dworcowej, 

 trwa ocena i badanie ofert w przetargu na montaż efektywnego energetycznie 
oświetlenia ulicznego w mieście Orzesze - etap drugi, 

 unieważniono przetarg na budowę zaplecza sanitarno-szatniowego przy stadionie 
miejskim w Orzeszu i będzie robione kolejne postępowanie, w którym zostaną 
zmienione zastosowane materiały,

 zgodnie z harmonogramem prowadzone są inwestycje budowy oczyszczalni ścieków 
komunalnych oraz budowy rurociągu tranzytowego,

 w dniu dzisiejszym w Tychach u Prezydenta Dziuby odbyło się spotkanie wszystkich 
przedstawicieli Powiatu Mikołowskiego, Wicestarosty Powiatu Pszczyńskiego oraz 
Wójta Gminy Kobiór w sprawie planowanego przebiegu linii kolei dużych prędkości,

 nastąpiła w Urzędzie zmiana w obsłudze prawnej.



W związku z pytaniami Radnych wyjaśniono, że:
 zgodnie ze złożoną ofertą w przetargu na odbiór i zagospodarowanie odpadów 

komunalnych i po przeliczeniu oferowanej kwoty na liczbę mieszkańców, można 
stwierdzić, że ustalona stawka w kwocie 33zł pozwoli na pokrycie kosztów obsługi 
systemu oraz koszty odbioru i zagospodarowania odpadów. Dodano, że dopłata z 
budżetu gminy wystąpi w przypadku zastosowania ulgi dla mieszkańców, którzy 
zadeklarują kompostowanie odpadów biodegradowalnych, a wysokość dopłaty będzie 
zależała od wysokości ulgi i ilości osób, które zadeklarują kompostowanie,

 działki przy ul.Zgońskiej będące własnością Skarbu Państwa, zostały przejęte przez 
miasto i jeżeli Rada wyrazi zgodę to zostaną sprzedane,

 wydana została decyzja na wycinkę suchych drzew w parku przy ul.Fabrycznej, która 
ważna jest do końca roku i została przekazana do realizacji Zakładowi Gospodarki 
Komunalnej i Mieszkaniowej.

Radni poruszyli sprawy:
 parkowania samochodów przy biurowcu w Orzeszu-Jaśkowicach i możliwości 

nakładania kar za nieprawidłowo zaparkowane pojazdy, które zagrażają 
bezpieczeństwu i utrudniają mieszkańcom wyjście i wyjazd z posesji,

 remontów dróg na ulicach Rajcy, Bema, Spokojnej, Brzozowej, Zacisze,
 terminu likwidacji nieczynnego przejazdu kolejowego na drodze 925,
 braku oświetlenia na drogach prywatnych będących drogami bocznymi od 

ul.Jaśkowickiej.

W związku z poruszeniem tematu dotyczącego awarii w obiekcie przedszkola w Orzeszu-
Jaśkowicach, Naczelnik Wydziału Inwestycji i Remontów poinformował, że pojawiły się 
dwie usterki dotyczące zapadniętej podłogi w pomieszczeniu obróbki warzyw oraz 
rozszczelnienia obróbki blacharskiej na dachu na pasie przyrynnowym. Dodał, że usterka 
rozszczelnienia została już usunięta, a awaria dotycząca zapadnięcia podłogi będzie usuwana 
w dniu jutrzejszym. Dopowiedział, że zlecono również wykonanie odwiertu kontrolnego 
celem sprawdzenia czy w skutek awarii wodnych nie została naruszona podbudowa.

Radni stwierdzili, że koniecznością jest odbycie na ten temat posiedzenia Komisji Rewizyjnej
z udziałem Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego, wykonawcy i projektantów. 

Przewodniczący przedstawił:
 pismo Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie Zarząd Zlewni w 

Gliwicach dotyczące prac konserwacyjnych na rzece Bierawka w Orzeszu,
 interpelację radnego Lechosława Łukasik dotyczącą awarii instalacji gazowej w 

budynku komunalnym przy ul.Ulbrycha,
 zaproszenie Archidiecezjalnego Centrum Formacji Pastoralnej Archidiecezji 

Katowickiej do uczestnictwa w Studium Katolickiej Nauki Społecznej,
 podziękowanie Mieszkańców i Personelu Domu Pomocy Społecznej w Orzeszu za 

przekazany przez Radnych dar finansowy.

Przewodniczący poinformował, że wpłynęło od p.Izabeli Kloc podsumowanie pracy w 
Parlamencie Europejskim w 2020 roku, z którym zainteresowani Radni mogą zapoznać się w 
Biurze Rady.

Radny Michał Macioszek poinformował, że podziękowania do radnych za dar finansowy 
zostały również przekazane przez Szpital Chorób Płuc w Orzeszu.



5. Uchwały:

a) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-
2040
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-2040. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław 
Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam 
Muras, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Wojciech Dudek, Teresa Potysz, Adam Ratka

b) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Orzesze na 2021r.
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej zmian w budżecie Miasta Orzesze na 2021r.. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, 
Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan 
Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa 
Potysz, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Joanna Kurasz, Adam Ratka

c) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Mikołowskiemu na finansowanie płac i pochodnych od płac etatu dyspozytora Centrum 
Powiadamiania Ratunkowego
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mikołowskiemu na 
finansowanie płac i pochodnych od płac etatu dyspozytora Centrum Powiadamiania 
Ratunkowego. 



Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, 
Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, 
Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Jan
Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda
PRZECIW (1) Stanisław Wycisło
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Grzegorz Kaczmarczyk, Adam Ratka

d) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej statutu Miejskiego Ośrodka 
Kultury w Orzeszu
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Kultury, Oświaty, Turystyki, Rekreacji i Sportu. Przedstawił protokół z dnia 03 lutego 2021r. 
z przeprowadzonych konsultacji w celu poznania opinii organizacji pozarządowych i 
podmiotów, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o 
wolontariacie na temat projektu aktu prawa miejscowego dotyczącego zmiany uchwały w 
sprawie statutu Miejskiego Ośrodka Kultury w Orzeszu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej zmiany uchwały dotyczącej statutu Miejskiego Ośrodka Kultury
w Orzeszu. 

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (21) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, 
Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, 
Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, 
Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło

e) Podjęcie uchwały w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członka 
ochotniczej straży pożarnej Miasta Orzesze za udział w działaniu ratowniczym lub 
szkoleniu pożarniczym organizowanym przez Państwową Straż Pożarną lub gminę
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członka ochotniczej 
straży pożarnej Miasta Orzesze za udział w działaniu ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym
organizowanym przez Państwową Straż Pożarną lub gminę. 



Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (21) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, 
Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, 
Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, 
Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło

f) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych 
przy ul.Jesionki i ul.Klonowej
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych przy 
ul.Jesionki i ul.Klonowej. 

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (20) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, 
Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan 
Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa 
Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Joanna Kurasz

g) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości przy 
ul.Dolnej
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości przy ul.Dolnej. 

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (20) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, 
Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, 
Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, 
Adam Muras, Teresa Potysz, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Adam Ratka



h) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska wobec planów Spółki Centralny 
Port Komunikacyjny Sp. z o.o. z siedzibą w Warszawie w zakresie inwestycji kolejowych
na terenie Miasta Orzesze dotyczących nowych linii kolei dużych prędkości
Burmistrz poinformował, że po analizie decyzji środowiskowej przesłanej do akceptacji przez
Spółkę CPK, stwierdzono w planach brak uwzględnienia proponowanego na spotkaniach 
roboczych oraz przesłanego do Spółki CPK, alternatywnego przebiegu linii kolei dużych 
prędkości. Dodał, że zgodnie z najnowszymi planami ich usytuowania, wszystkie przebiegają 
przez teren miasta Orzesze. Omówił proponowane przebiegi tras poszczególnych linii.  
Dodał, że nie widzi możliwości żeby warianty pokazane przez CPK mogły być zrealizowane 
na terenie Orzesza. Zaproponował, aby Rada Miejska Orzesze wyraziła negatywne 
stanowisko wobec planów Spółki CPK w tym zakresie, stwierdzając że stosowny projekt 
uchwały został przygotowany.

Po przeprowadzonej dyskusji Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczącego 
Komisji Uchwał i Wniosków o odczytanie przygotowanego projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska wobec planów Spółki Centralny Port 
Komunikacyjny Sp. z o.o. z siedzibą w Warszawie w zakresie inwestycji kolejowych na 
terenie Miasta Orzesze dotyczących nowych linii kolei dużych prędkości. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, 
Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan 
Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa 
Potysz, Adam Ratka, Piotr Szola, Mateusz Szweda
PRZECIW (1) Jan Spendel
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (1) Joanna Kurasz

Przewodniczący zaproponował, aby materiały dotyczące planów Spółki CPK w zakresie 
inwestycji kolejowych na terenie Miasta Orzesze łącznie z mapami zamieścić na stronie 
internetowej Urzędu Miejskiego.

6. Sprawozdanie z działalności Komisji działających przy Radzie Miejskiej za II 
półrocze 2020 roku

Głosowano w sprawie:
przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Ładu i Porządku oraz Przestrzegania Prawa za 
II półrocze 2020 roku. 

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1



Wyniki imienne:
ZA (20) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, 
Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan 
Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa 
Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (1) Joanna Kurasz

Głosowano w sprawie:
przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej za II półrocze 2020 roku. 

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, 
Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan 
Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa 
Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (1) Joanna Kurasz

Głosowano w sprawie:
przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Kultury, Oświaty, Turystyki, Rekreacji i 
Sportu za II półrocze 2020 roku. 

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, 
Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan 
Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa 
Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (1) Joanna Kurasz

Głosowano w sprawie:
przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, 
Budżetu i Mienia Gminy za II półrocze 2020 roku. 

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, 
Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan 
Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa 
Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (1) Joanna Kurasz



7. Zamknięcie Sesji
W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady 
zamknął XXVIII Sesję Rady Miejskiej Orzesze, dziękując wszystkim za udział w 
posiedzeniu.

                         Przewodniczący
     Protokołowała Rady Miejskiej

mgr Marzena Nowak                        mgr inż. Jan Mach

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


